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Abstract (en)
The invention relates to a lifting procedure and device for tubular elements in industrial smoke stacks. The tubular element is aligned, like a rigid
compression member (4) articulated on both sides, during the lift in accordance with one or more optionally, previously plumbed nominal axes in
such a way that the alignment is subdivided into the individual steps of head and foot guidance of the tubular element, centring of the head, and foot
correction, the guidance and the centring being performed periodically during and the correction periodically between the lifts. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Vorrichtung zur Hubmontage von Rohrzügen in Industrieschornsteinen. Der Rohrzug wird wie
ein beidseitig gelenkiger, starrer Druckstab (4) während des Hubes nach einer bzw. mehreren beliebig, zuvor ausgeloteter Sollachsen derart
ausgerichtet, daß das Ausrichten in die Einzelschritte Kopf- und Fußführung des Rohrzuges, Zentrieren des Kopfes und Fußpunktkorrektur
aufgegliedert wird, wobei die Führung und das Zentrieren während und die Korrektur zwischen den Hüben taktweise durchgeführt wird. <IMAGE>
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